



Svenska Jujutsu federationen

Styrelsemöte 1 / SvJJF 2021-22

Tid:

2021-03-29, kl. 21 - 23

Plats:

Google meet

Kallade:

Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis (kassör), Jonatan Dagnå (ledamot), Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), Henrik Wendel (ledamot), Miranda Ros (ledamot) och Johan Moe (suppleant)

§10 FORMALIA

- a) Mötet förklarades öppnat av ordförande Dario Lopez Kästen.
- b) Alla närvarande (enligt listan kallade ovan)
- c) Till mötesordförande valdes Anna-Lena och till mötessekreterare valdes Mikael
- d) Till justeringsman utsågs Miranda
- e) Dagordningen godkändes
- f) Föregående protokoll, det konstituerande 210322 godkändes.

§11 RAPPORTER

- a) Avtackning föregående styrelse. Dario rapporterade om hanteringen och att det ska vara löst till nästa möte.
- b) Kontaktlista upprättad av valberedningens ordförande Kenny och levererad till alla i styrelsen. Listan ska kompletteras med samtliga funktionärer inom SvJJF.
- c) Dario redovisade sitt möte med Henrik S som SvJJF köper domän, hemsida mm av. Han gick igenom hur han vill att styrelsen hanterar webb och e-post.
- d) Hemsida ska uppdateras med aktuell info om funktionärer mm
- e) Johan redovisade sin kontakt med Ida Lindgren som är en av personerna bakom Judo5, judos projekt för kvinnor. Ett möte planeras där hon kan presentera konceptet för styrelsen ska bokas.

§12 EKONOMI

- a) Nico rapporterade att det inte hänt något på den ekonomiska fronten och kommer med en fullständig rapport till nästa möte. Den kommer även att innehålla en genomgång av de avtal som SvJJF har nu och statusen på dom.

§13 ADMINISTRATION

- a) Dario presenterade förslag på tekniska hjälpmedel som kan underlätta styrelsens arbete. För dokumenthantering ville han att vi jobbar med Google docs /workspace och för löpande arbete Trello. Båda gratissystem som täcker vårt nuvarande behov. När det gäller kommunikation så diskuterades gruppchatprogrammet Slack. Det är

rätt vanligt hos vissa klubbar och kan passa SvJFF.

- b) Tillsvidare hanterar och upprättar vi våra dokument via mail tills ett system för hanteringen implementeras. Sekreterare kommer att ha en externminnes backup som kompletteras med tidigare nämnda system.
- c) Ett arbetsdokument med alla olika verksamhetsområden samt nuvarande status upprättas av Anna-Lena som ett levande dokument tills vi aktiverat tänkta IT-lösningar.

§14 UPPDRAG från årsmötet

- a) Den första av årets två motioner som togs upp av årsmötet handlade om verksamhet utan tävling inom SvJFF. Motionen som den stod röstades ner med stor majoritet men årsmötet pekade på att det ligger i SvJFF natur att verka för alla förbundets medlemmar och dess verksamhet. Då det finns en stor andel som inte tävlar och den har inte berörts aktivt från styrelsen på lång tid så är det dags att frågan kommer upp på dagordningen. En del i att få en bättre bild av medlemsföreningarnas verksamhet är en kartläggning genom enkät och aktiv kontakt.

Tidigare arbete med att ge våra föreningar ett medlemsbevis i SvJFF genom ett dekorativt diplom att ha i dojon kan med fördel återaktiveras i samband med detta. Vi får dessutom uppdaterade kontaktuppgifter till alla föreningar.

En annan viktig del i att bygga vi-känsla i förbundet är att belysa vår historia och det spännande släkträd jujutsufamiljen har. Att göra en översyn om hur vi använder "Hall of Fame" och vilka kategorier av profiler vi ska lyfta där. Det finns många eldsjälar och mästerliga utövare som bör uppmärksammas i ett sådant forum. Det finns många delar av vår gemensamma idrott som behöver lyftas i detta arbete.

- b) **BESLUT** att tillsätta en arbetsgrupp som tar tag i det som beskrivs ovan. Ordförande Henrik och övriga är Dario och Johan.
- c) Den andra motionen som årsmötet röstade för nästan enhälligt handlade om en utredning av VM 2018. Frågan blev aktuell igen efter att nya krav från JJIF inkom under 2020 som gjorde gällande att vi som värdorganisation ej gjort rätt för oss och fick betala ytterligare för ett evenemang som vi trodde var avslutat. Det lyfte frågor om hur bra hanterat VM 2018 verkligen var. Det som ska belysas i utredningen är alla aspekter av arrangemanget; ekonomisk, administrativ, juridisk, idrottslig, praktisk och publik hantering. När alla fakta som går att få fram ligger på bordet skall det göras en sammanfattning och utvärdering av vilka lärdomar vi gjort. Detta kan mynna ut i någon form av utbildning i hur man hanterar internationella arrangemang för att kunskapen ska leva vidare och göra oss bättre förberedda inför nästa mästerskap vi står värd för.
- d) **BESLUT** att tillsätta arbetsgrupp för utredning av VM 2018. Ordförande är motionären Kenny Friman och övriga är Miranda, Dario samt extern expertis
- e) Verksamhetsplan 2021 från årsmötet ska konkretiseras mer med greppbara punkter och bearbetas på kommande möten

- #### §15 TÄVLING
- a) En plan för tävlingsverksamheten har påbörjats och presenterades som ett levande dokument för styrelsen. I detta beskrivs planerad och trolig verksamhet, vilka projekt som behöver göras och när beslut om olika verksamheter måste vara fattade. Tanken är att till början av maj kunna presentera en kalender för säsongen 2021-22 med läger, tävlingar, träffar, utbildningar osv som rör tävlingsverksamheten.

- b) Förslag på ny organisation för tävlingsverksamheten presenterades. Den har tagits fram i samarbete med Rob Haans. En diskussion fördes om hur förändring från nuvarande organisation skulle kunna ske och om det sker i etapper eller etableras direkt när den är färdigutvecklad. Det mynnade ut i att förslaget behöver bli mer konkret för att ett beslut ska kunna tas.
- c) **BESLUT** att tillsätta en arbetsgrupp som jobbar med organisation, uppdrag, styrning och mål för tävlingsverksamheten. Ordförande är Mikael och övriga är Nico och Henrik. Målsättning är att ett beslut om organisationen skall kunna tas i början av maj.
- d) Regelverket för tävling är något som måste hanteras av styrelsen omgående. En kort presentation av bakgrunden och nuvarande status gjordes. Det är lagar, internationella regler och det arbetet som DomR och SportR gjort i frågan som ska hanteras. En möjlig plan för situationen diskuterades kort. Frågan kräver mycket arbete och en arbetsgrupp får tillsättas.
- e) **BESLUT** att tillsätta en arbetsgrupp för att hantera regelverk. Gruppen ska göra det möjligt att fatta ett första beslut angående det som rör kampsportsdelegationen inom en månad. Ordförande Anna-Lena och övriga Mikael, Dario och Kenny.

§16 MEDLEMMAR

- a) Alla ska kunna delta i vår idrott jujutsu! Men är det så idag? Uppenbarligen fungerar jämställdheten mindre bra när det var svårt att hitta kvinnliga funktionärer beredda att ta uppdrag inom SvJF. Endast 30% av våra medlemmar är kvinnor. Det finns andra grupper som också upplever vår idrott svår att komma in i och vilja stanna i. Öppen mångfald är ett dokument SB&K har tagit fram som belyser frågan. Vi har sedan några år tävlande i para-jujutsu men det finns i princip bara en förening öppen för parasportare i SvJF och det behöver bli mycket bättre.
- b) Det finns bra projekt att ta lärdom av och ett sådant är Judo5 där Johan har kontakt med en av skaparna; Ida Lindgren. Hon har erbjudit att dela med sig av projektet och vilka erfarenheter de skaffat sig och vilken effekt projektet hittills haft. Johan bokar upp mötet.
- c) Projektet att skapa en informationsfilm om ParaJujutsu går vidare med manus och innehåll. Planen är att man börjar filma i april och produktionen bör kunna färdigställas till sommaren. De som driver projektet är Jonatan och Roger Berger.
- d) **BESLUT** att tillsätta en arbetsgrupp för att arbeta för att alla ska kunna delta i vår idrott. Ökad jämställdhet, fler kvinnor, ParaJujutsu i många klubbar osv. Ordförande Miranda och övriga Johan och Dario samt de som kopplas till projekt som startas upp för att aktivt jobba för en positiv förändring.

§17 UTBILDNING

- a) Jonatan presenterade alla de olika processer som är igång på utbildningsfronten. Han beskriver frustrationen över skapande av en utbildningsplattform ständigt stöter på patrull och inte kommer igång. Planen är SB&K ska bygga plattformen som vi ska bidra med material till. För att inte fastna så kommer vi att utveckla någon form av enklare plattform där vi kan ha det material vi utvecklar tillsvidare.
- b) Projekt som är på gång är övriga aktiviteter t ex de öppna digitala landslagsträningarna
- c) **BESLUT** att tillsätta en arbetsgrupp som arbetar med utveckling av ett fungerande utbildningssystem för SvJF. Ordförande Jonathan och övriga är Henrik, Mikael samt Rob Haans, Kenny Friman och Roger Berger. Fler med specialkompetens kommer att delta i gruppens arbete.

§18 KOMMUNIKATION

- a) Detta är en mycket bred punkt med alla sätt vi kommunicerar. Alla sätt vi förmedlar information och nyheter via hemsidan, sociala medier, utskick o.s.v. Hur vi bygger vårt varumärke genom grafisk profil, profilkläder och material, arrangemang, marknadsföring o.s.v. Hur vi betar oss mot varandra inom SvJFF och externt gentemot medlemmar av andra organisationer. Vilka bilder man som officiell representant lägger upp på sociala medier och mycket annat som bidrar till den kommunikation som vi i SvJFF står för.
- b) **BESLUT** att tillsätta en arbetsgrupp som övergripande arbetar med kommunikation. Ordförande Henrik och övriga är Dario, Nico, Jonatan samt adjungerade med specialkompetens.

§19 DOKUMENT

- a) Detta är den punkt där alla inkomna och upprättade dokument förs upp och markeras var de finns. Detta gör vi för att inget ska falla mellan stolarna eller på annat sätt komma bort.

- §20 Formalia
- a) Nästa möte kommer att ske digitalt 12apr kl.20. Inbjudna: Adjungerade valberedning och revisor, samt Ida Lindgren, som ska presentera Judo5s arbete.
 - b) Mötesplanen för första halvåret; 29/3, 12/4, 3/5, 31/5, 4/7 samt 2/8.
 - c) Feedback om mötet. Arbetet i den nya styrelsen har kommit igång och stämningen är mycket god. De möten vi har haft visar på stor arbetslust att driva SvJFF framåt och tackla alla utmaningar vi står inför.
 - d) Mötesordföranden förklarade mötet avslutat.

För protokollet 2021-03-29

Mikael Bengtsson
Sekreterare

Dario Lopez Kästen
Ordförande

Miranda Ros
justeringsman